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متن پرسش

با سلام خدمت استاد: در یکی از صحبت های حاج آقا بهجت در تلویزیون مطلبی را فرمودند: که

مؤمن و کافر در برزخ می گویند کاش زودتر آمده بودیم. سؤال اینه که کافر که به خدا میگه برم گردون

عمل صالح انجام دهم چطور می گوید کاش زودتر آمده بودم این دو نوع برخورد کافر با هم تناقض

دارد. لطفاً توضیح فرمائید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید منظور حضرت آیت االله آن باشد که کافران خوشحالند که زودتر به

برزخ آمدهاند که گناه بیشتر نکنند. موفق باشید


